



**FREE SALES CERTIFICATE  
CERTIFICAT DE VENTE LIBRE**

Medical devices covered by Directive 93/42/EC  
*Dispositifs Médicaux couverts par la directive 93/42/CE*

N° of Certificate: LU/CA01/FSC/2013-04-18-2

I the undersigned Dr Gérard SCHARLL, Médecin-Chef de Service à la Direction de la Santé (L-2120 Luxembourg) declare that the following medical devices meet the legal requirements set on in the Luxembourg Medical Devices Ordinance and which incorporates the Medical Devices Directive of the European Community:

*Je soussigné Dr Gérard SCHARLL, Médecin-Chef de Service à la Direction de la Santé (L-2120 Luxembourg) déclare que les dispositifs suivants répondent aux exigences légales telles qu'elles figurent dans la loi et les règlements grand-ducaux transposant la directive de l'union européenne relative aux dispositifs médicaux :*

Registration No & Type of the Medical Device:  
*N° d'enregistrement et type de dispositif médical:*

<b>LU/CA01/MDD/371</b>	<b>Scarfix gel 45 ml</b>
<b>LU/CA01/MDD/360</b>	<b>Scarfix OccluGel</b>
<b>LU/CA01/MDD/361</b>	<b>Scarfix ITS</b>

In conformity with laws of Luxembourg,  
*En conformité avec les lois du Luxembourg,*

**Legal representative**

OFR Group SàRL  
3A, Parc Welwert  
L-9147 Erpeldange

**Manufacturer**

S.R. PRODUITS INNOVATEURS  
Croissant Montrichard  
8363 H1K 3X3 Montreal Canada

are authorized to develop manufacture and sell on the European market and to export into any country the medical devices above mentioned.

*est autorisé à développer, fabriquer et vendre sur le marché européen et à exporter vers tout autre pays les dispositifs dont question ci-dessus.*

Dr G. Scharll  
Medical Head of Office  
Médecin-Chef de Service

This certificate is valid till 18/04/16  
*Ce certificat est valable jusqu'au 18/04/16*